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Rusko právě ohlásilo světu, že nebude chránit
predátorské patenty farmaceutického průmyslu
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(Lance D. Johnson, Natural News ) Na letošním mezinárodním
ekonomickém fóru v Petrohradu (SPIEF) vyvolal poslanec ruského
parlamentu mezinárodní diskusi, když oznámil, že jeho země
upřednostní ochranu životů ruských občanů před prosazováním práv
duševního vlastnictví západních farmaceutických gigantů.

Během panelové diskuse o bezpečnosti léků v zemích BRICS
poslanec Alexandr Petrov zdůraznil závazek Ruska chránit zdraví a
blaho svých občanů a spojenců, i když to bude znamenat
zpochybnění predátorských patentových zákonů a vybudovat
národní aparát na výrobu léků.

Rusko zastává tvrdý postoj vůči západním farmaceutickým
společnostem

Petrův postoj u mnohých zarezonoval a zdůraznil význam národních
priorit v oblasti zdraví a hospodářské politiky nad zájmy korporací,
které dnes způsobují bankrot zdravotnických systémů na Západě.

Dále varoval západní farmaceutické společnosti před přílišným
spoléháním na patentové zákony, když uvedl, že když jde o životy a
zdraví našich občanů a našich spojenců, porušíme je.

Petrovova pozice nepodporuje intelektuální pirátství, místo toho
obhajuje právní mechanismy k zajištění přístupu k životně důležitým
lékům, zejména s ohledem na rostoucí ceny základních léků a při
konfrontaci s množstvím ekonomických sankcí, které ohrožují
spravedlivý přístup ruského lidu k lékům na záchranu životů.

Ústředním bodem diskuse byl případ Ozempicu, klíčového
antidiabetického léku vyráběného dánským farmaceutickým
gigantem Novo Nordisk. Po přerušení dodávek léku v důsledku
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západních sankcí Rusko reagovalo vydáním nouzových licencí na
výrobu generických verzí přímo v Rusku.

Petrov ocenil rychlou reakci ruských farmaceutických firem a
vyzdvihl jejich schopnost zmírnit nedostatek a udržet národní
lékovou bezpečnost.

Panel také diskutoval o širším regulačním prostředí farmaceutického
průmyslu. Ruský ministr zdravotnictví Michail Muraško zdůraznil
důležitost efektivní regulace, zejména ve světle skandálu pandemie
Covid-19, která odhalila omezení určitých regulačních mechanismů
zavedených některými státy.

Muraško kritizoval záměrné bránění americké vlády ruským
vakcínám proti covidu (Poznámka redakce: Podle nás stejný patek
jako vakcíny od AstraZeneca) ve prospěch alternativ vyráběných
Západem.

Na fóru jasně uvedl, že „regulační mechanismy, které se některé
národy snaží zavést, nemusí nutně fungovat pro zajištění zdraví na
celém světě.

Ve skutečnosti vláda USA nešla příkladem během globální krize.
Americká Federální pracovní skupina pro koronaviry diktovala
nemocniční protokoly a cenzurovala levnou, ale účinnou léčbu,
přičemž ignorovala věci, které lékaři, bylinkáři a odborníci na výživu
používali k účinné léčbě pacientů.

Po odhalení, že farmaceutické společnosti a výrobci vakcín si koupili
vědce z amerického Národního institutu zdraví (NIH), je pro země
BRICS ještě důležitější přerušit vztahy se subjekty vyznačujícími se
predátorskými praktikami.
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Rusko se snaží bojovat proti omezujícím patentům, které umožňují
západním farmaceutickým společnostem vládnout nad lidmi

Prezident brazilské Agentury pro hospodářskou soutěž Alexandre
Cordeiro Macedo při podpoře spolupráce v rámci BRICS zdůraznil
důležitost konkurence pro pokrok v medicíně.

Západní farmaceutické společnosti využívají tržní exkluzivitu pomocí
svých patentů, zvyšují ceny a v podstatě omezují přístup k lékům,
ačkoli generické verze léků by mohly být snadno dostupné pro
všechny.

Věří, že vlády by měly zajistit zdravotní bezpečnost a spravedlivou
hospodářskou soutěž ve farmaceutickém sektoru tím, že skoncují s
predátorskými praktikami farmaceutického průmyslu.

Zaujetím postoje proti farmaceutickým zájmům by Rusko mohlo
odstartovat novou éru herbální medicíny, výživy a detoxikace, které
by řešily základní problémy globální epidemie chronických chorob.

Během diskuse byl zdůrazněn ruský závazek vůči inovacím a
dostupnosti zdravotní péče v rámci seskupení BRICS. Muraško a
další řečníci zdůraznili ruský vývoj špičkových medicínských řešení,
včetně pokroku v radioterapii, protialergické vakcinaci a
personalizované léčbě rakoviny .
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Moskva se snaží využít svých odborných znalostí ke zlepšení
spolupráce v oblasti zdravotní péče mezi členy BRICS při řešení
nerovnováhy v globálním obchodu s léky.

Rusko nyní plánuje dovoz všech surovin potřebných k výrobě
vlastních léků. Selhání globalismu nutí státy, aby podnikly velké
kroky k ochraně vlastních občanů.

Národy, které nejrychleji a nejefektivněji obnoví svůj vlastní průmysl,
energetiku, výrobu potravin a medicínu, si jako první zachovají svoji
suverenitu a zachrání se před kolapsem.
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